
KRAJEVNA SKUPNOST GRADIŠČE NAD PRVAČINO 

 

 

Datum: 16.9.2019 

 

 

Z A P I S N I K 
 

5. redne seje sveta KS Gradišče, ki je bila 16.9.2019 ob 18:30 v prostorih KS 

Gradišče (na Hribu) 

 

Prisotni: predsednik Silver Kerševan, Žan Marušič, Mojca Marušič, Tanja Gregorič, Dalibor 

Antić, Vojka Fritz 

Odsoten: / Aljoša Furlan 

Ostali prisotni: Dragana Marošević, Stubelj Teja, Metlikovec Dimitrij, Adrijana Kerševan                        

 

Predsednik Silver Kerševan, ki je uvodoma pozdravil navzoče ter predlagal naslednje  

 

dnevni red: 

 

1. Sprejem zapisnika 4. redne seje sveta z dne 3.7.2019. 

2. Organizacija Gregorčičevih dnevov. 

3. Odgovori na vprašanja krajanov. 

4. Izplačilo sejnin. 

5. Razno, pobude in vprašanja. 

AD 1 

 

Tanja Gregorič je članom in predsedniku povzela zapisnik 4. redne seje z dne 3.7.2019. 

 

Na obstoječ zapisnik ni bilo pripomb, zato je bil sprejet sklep: 

Potrdi se zapisnik 4. redne seje sveta KS Gradišče z dne 3.7.2019. 

 

 

AD2 

 

Seji se je pridružila Ga. Dragana Marošević, ki je predstavila potek organizacije 

Gregorčičevih dnevov, ki ga bo (Goriški literarni klub) skupaj z občino Nova Gorica, Renče 

in KS Gradišče nad Prvačino, organizirala predvidoma 12. Oktobra 2019. 

GLK bo prevzel sledeče naloge: 

- Program v celoti. 

- Prijava dogodka na policijo. 

- Program ter literarno skupino, ter glasbeno skupino iz Krasa »Naši fantje«,ki bo 

zapela 3 pesmi. 

- Skupaj s KS Gradišče nad Prvačino in društvom Gradiškovci bo pripravila kratek 

nastop otrok iz Gradišča (petje, deklamiranje, igranje na inštrumente).  

- Prijava na SAZAS. 

- Pripravili transparent. 



- Pripravili letake, ki jih bo distribuirala Pošta SLO. 

- Na dogodek bodo povabili podžupanjo MONG-a  Eleno Zavadlav Ušaj ter  Damjano 

Pavlico iz MONG-a. 

- GLK bo v sodelovanju s KS Gradišče nad Prvačino pripravila razstavo slik otrok iz 

vrtca Renče-Bukovica in vrtca Dornberk. 

 

KS Gradišče bo poskrbela za ureditev prizorišča (oder, sedišča, postavitev miz,..), za pecivo, 

»frtaljo«, pribor (kozarci…), pijačo (sokove, vodo, radensko…), ozvočenje ter obesila 

transparent v središču vasi. 

Dogovorjeno je, da bo predsednik KS Silever Kerševan imel kratek govor. 

 

Organizacijo dogodka s strani KS Gradišče je prevzela Tanja Gregorič v sodelovanju z Vojko 

Fritz in Daliborjem Antić. 

 

AD 3 

 

Seji so se pridružili še krajani Gradišča, in sicer ga. Adrijana Kerševan, ga. Teja Stubelj 

Metlikovec ter g. Dimitrij Metlikovec. 

 

Prisotni, zgoraj navedeni, krajani so se na sejo KS Gradišče pridružili z vprašanjem: 

- čiščenja poti proti Studencu,  

- problematiko odlaganja kosovnih ter drugih  odpadkov ob smetnjakih, postavljenih po 

vasi Gradišče nad Prvačino, 

- odvoza  navoženega in odvrženega gradbenega materiala, na nekdanji dovozni poti, ki 

je bila urejena zaradi sanacije plazu. 

- Sanacije počene cevi pred hišo št. 98, kjer se je zemlja vdrla. Po šestih mesecih pa 

brez kakršnekoli sanacije le zasuta , kljub temu, da je voda drla in še vedno dre pod 

hišo, katera je tudi počena. 

 
KS Gradišče si je meseca maja 2019  je na temo ureditve poti do Studenca dopisovala z 

MONG. MONG želi urediti pot Studenec vendar je težava v lastništvu poti, ki naj bi bila 

delno v lasti fizične osebe oz. lastništvo ni dokončno urejeno. Fizična oseba naj bi 

nasprotovala ureditvi poti na delu, ki naj bi bil v njegovi lasti. Ureditev poti Studenc naj bi 

MONG urejal po pravni poti, kar bo lahko trajalo dolgo časa,  lahko tudi več let. 

 

KS Gradišče je glede nedovoljenega odlaganja odpadkov sprejelo ukrep, da se bo prvotno na 

odlagališčih dodalo opozorila.  Pozanimala se bo o morebitnih dodatnih ukrepih (kazni,..) pri 

Komunali in MONG-u, če se bo nedovoljeno odlaganje nadaljevalo. 

 

Glede čiščenja nekdanje dovozne poti je KS predlagala ,da je najprej potrebno pridobiti 

informacije o lastništvu, ter nato ustrezno ukrepati v zvezi s potjo. 

 

Glede sanacije počene cevi pod hišo št. 98 je bilo z Adrijano Kerševan dogovorjeno,da bo na 

KS najprej posredovala vse fotografije o nastali udrtini ob njeni hiši. Tanja Gregorič in Mojca 

Marušič, članici KS, pa bosta pripravili dopis, ki ga bosta naslovili na MONG, takoj, ko bosta 

prejeli vse potrebne informacije in fotografije.  Osebno se bosta pozanimali pri MONG- u o 

možnosti rešitve nastale problematike.  

 

 

 



 

1. Prosim, da nam uredite srečanje z županov - lahko na njegovi lokaciji; želimo osebni 
razgovor! 

 

AD4 

 

 

Tanja Gregorič je na glasovanje podala predlog glede izplačila sejnine za to sejo. 

 

Člani sveta KS Gradišče so soglasno sprejeli naslednji sklep: 

Predsedniku, podpredsedniku in ostalim članom sveta KS Gradišče, ki so se udeležili te seje, 

se izplača sejnina. 

 

AD5 

 

Brez diskusije. 

 

 

 

Seja je bila zaključena ob 20:30 

Sejo je vodila Tanja Gregorič. 

 

 

Zapisala:  Predsednik sveta KS: 

Mojca Marušič  Silver Kerševan 

 


